
Protokół

XII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka

z dnia 23 kwietnia 2025

Obrady rozpoczęto 23 kwiętnia2025 o godz. 14:00, a zakoiczono o godz. 14:40 tego samego

dnia. Przewodniczącapowitała obecnych, otworzyła obrady i stwierdziła kworum.

Przewodnicząca poprosiła o upamiętnienie minutą ciszy zmarłego druha OSP Pędzewo
Władysława Pęcak

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Krystian Balicki
2. Marcin Dziedzic
3. Krystyna Gajdemska
4. Dominik Goliszek
5. Ewa Jezewska
6. Beata Klarkowska
7. Marcin Krystek
8. Iwona Owieśna
9. wiesław paciorkowski
l0. Piotr Pawlikowski
1 1. Teresa Sztuczka
12.RafaŁ Walkowiak
13. Wioleta Warzocha
1 4. Małgorzata Wiśniewska

Nieobecni:

1.Joanna Grabowska

Ustalony porządek obrad:

1.Otwarcie XII sesji Rady Gminy ZŁawteś Wielka.
2. Sprawy organtzacyjne:
1 ) stwierdzenie prawomocności obrad;
2) ptzyjęcie wniosków do porządku obrad;
3) przyjęcie uwag do protokołu z XI sesji.
3. Informacja wójta o pracach między sesjami.
4. Podjęcie uchwał:
1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławteś Wielka nalata2025-
2040:'
2) zmienlająca uchwałę w sprawie budzetu Gminy Złaulteś Wielka na2025 rok;



3) w sprawie współdziałania Gminy Zławies Wielka z Miastem
transportu zbiorowego ;

4) zmieniająca uchwałę w sprawie współdziałaniapomiędzy Gminą,
Miasta Toruń w zakresie lokalnego transpotlu zbiorowego;
5. Wolnę wnioski i zapytania.
6. Zamkntęcie obrad XII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.

Ad. 2.3)
Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu zpoptzedniej sesji.

Bydgoszcz w zakresie

Zławieś Wielka a Gminą

Ad.3.
Marcin Swaczyna - wójt przedstawił sprawozdanię z pracy między sesjami (załącznik do
protokołu -,,Informacja Wojta o pracach pomiędzy sesjami").

Ad.4.
1) Justyna Brzozowska - skarbnik omówiła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Zławięś Wielka na lata 2025 -2040 ;

Na pytanie Piotra Pawlikowskiego - radnego dotyczące wydatków i deficytu z tytułu
kredytów i pożyczek oraz zakupu śmieciarki dla ZIJK, który według radnego sam powinien
próbowaĆ osiągać niższą stratę finansową Marcin Swaczyna - wójt wyjaśnił, ze gmina chce
dokonać zaciągnięcia zobowiązania finansowego w WOS - u, jednakże przy jednoczesnym
inwestowaniu w sprzęt poniewaz gminy nie stać na ciągłe naprawy.

JusĘna Brzozowska - skarbnik wyjaśniła, żę gmina nie zaciąga żądnego kredytu,
wprowadza wolne środki.

Piotr Pawlikowski - radny wskazał, że w pierwotnej wersji budzet był zaplanowany na ok 1 l
mln zł, a obecnie jest ponad 72 mln zł.

Justyna Brzozowska - skarbnik wyjaśniła, że jeżeli chodzi o kredyty to nic nie jest
zwiększane.

Piotr Pawlikowski - radny wskazał, że w pierwotnym budzecie była kwota ponad 10 mln zł,
a tęraz on widzi 2 mln zł różnicy. Radny wyjaśnił, że chce zwrócic uwagę na zagrożenia
wynikające z tego typu działań zwiększalących budzet.

WÓjt wskazał, ze sytuacja, w której jest gmina nie jest najgorsza a on jako wójt gminy będzie
się starał pogłębió rozwoj gminy.

Przewodnicząca Rady Gminy KrysĘna Gajdemska - poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie zmlany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławięś Wielka na lata 2025-
2040;

wyniki głosowania
ZA: 72, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

wvniki imienne:
ZA (12)
Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jezewska,



Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sźuczka, Rafał Walkowiak,
Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska
PRzEcIw (1)
piotr pawlikowski
WSTRZYMUJĘ sIĘ (1)
Beata klarkowska
NIEOBECNI (1)
Joanna Grabowska

Wobec powyższego uchwała nr XIIl70l2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognory
Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2025-2040 zostala podjęta.

2) Justyna Brzozowska - skarbnik omówiła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie
budzetu Gminy Zławieś Wielka na2025 roki

Nikt z radnych nie miał pytń do projektu uchwaĘ.

Przewodnicząca Rady Gminy KrysĘna Gajdemska - poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie zmiany uchwały w sprawie budzetu Gminy Zławieś Wielka na2025 tok

wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTMYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

wyniki imienne:
ZA(13\
Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, KrysĘna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jezewska,
Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sńuczka,
Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Md,gorzata Wiśniewska
PRZECIW (1)
piotr pawlikowski
NIEOBECNI (1)
Joanna Grabowska

Wobec powyższego uchwała nr XIIl7ll2025 zmieniająca uchwalę w sprawie budżetu
Gminy Zławieś Wielka na2025 rok została podjęta.

3) Joanna Sucharska - kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej omówiła
uchwałę w sprawie współdziałania Gminy Zławieś Wielka z Miastem Bydgoszcz w zakresie
transportu zbiorowego ;

Nikt z radnych nie miał pytń do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska -poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie współdziałania Gminy Zławięś Wielka z Miastem Bydgoszcz w zakresie transportu
zbiorowego;.

wvniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



wyniki imienne:
ZA (14)
Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jezewska,
Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Piotr
Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, MałgorzataWiśniewska
NIEOBBCNI (1)
Joanna Grabowska

Wobec powyższego uchwała nr XIIl72l2025 w sprawie współdziałania Gminy Zławieś
Wielka z Miastem Bydgoszcz w zakresie transportu zbiorowego.

4) Joanna Sucharska - kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej omówiła uchwałę w
sprawie współdziałania pomiędzy Gminą Zławieś Wielka a Gminą Miasta Toruń w zakresie
lokalnego transportu zbiorowego;

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy KrysĘna Gajdemska - poprosiła o udostępnienie głosowania
w sprawie zmiany uchwały w sprawie współdziałania pomiędzy Gminą Złavlieś Wielka a
Gminą Miasta Toruń w zakresie lokalnego transpottu zbiorowego;.

wvniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

wvniki imienne:
ZA (14)
Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jezewska,
Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Piotr
Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, MałgorzataWiśniewska
NIEOBECNI (1)
Joanna Grabowska

Wobec powyższego uchwała nr XIIl73l2025 w sprawie współdziałania pomiędzy Gminą
Zławieś Wielka a Gminą Miasta Toruń w zakresie lokalnego transpońu zbiorowego

Ad.5.
Marcin Krystek - radny zŁoĘł wniosek przekazany od sołtysa Górska Janusza Błędowskiego
aby na bteżąco naprawiać nawierzchnię drogi na ulicy Wiejskiej oraz poinformował aby uczulić
właściciela żwirowni aby dokonał polewania nawierzchni drogi na ulicy Harcerskiej.

Marcin Swaczyna - wójt podziękował zebtanym za jednomyślnośó w sprawie drogi zmiastem
Toruń i m. Bydgoszcz celem zapewnienia komunikacji. Wójt poinformował, że w okresie
poŚwiątecznym zaczęto naprawę dróg od newralgicznych odcinków, wyjaśntł, że p. Paweł
Zalewski ustalił tę kwestię z sołtysami i odbywają się one zgodnie z hatmonogramem.
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Ad.6.
'Krystyna Gajdemska - przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła,żetemaĘ sesji zostały

' wyczełpane i o godz. 14:40 zarrkńęłaobrady XII sesji rady gminy Zławieś Wielka.

Przewodnicząca

Rada Gmizv zławieś wielka4ł:
Krystyhó Gajdemska

Przygotował(a): Ą
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lnformacja Wójta o pracach pomiędzy sesjami

27.o3

- spotkanie w terenie z mieszkańcami Czarnego Błota w sprawie drogi (p. Mastelarczyk)

- nawiązanie współpracy z Fundacją Nowy Horyzont w sprawie projektu Kuchnia Zyczliwości

- podpisane umów sponsorskich pomiędzy firmą Transbruk Barczyńscy, GKS Górsk i Wisłą Pędzewo

2B.03

- podpisanie porozumienia z Województwem Kujawsko-Pomorskim w sprawie wykorzystania
Astrobazy w Złejwsi Wielkiej

29.03

- Udział w Walnym Zebraniu OSP Zławieś Mała (koniec serii zebrań)

31.03

- udział w szkoleniu online z zakresu ochrony ludności i obrony cywilnej organizowanym przez

Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego

1,-2.o4

- udział w szkoleniu stacjonarnym z zakresu ochrony ludności i obrony cywilnej organizowanym przez
Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego i Ośrodku Szkolenia PSP w Łubiance

03,04

- udział w konferencji pn. Spektrum mozliwości uczeń z ASD w Zamku Bierzgłowskim

- spotkanie z dyrekcją Departamentu lnfrastruktury Drogowej UMWK-P w UG Zławieś Wielka

04.o4

- Walne Zgromadzenie Wspólników SlM KZN Kujawy i Pomorze (udział J. Mularz)

07.04

- narada z Sołtysami

09,04

- Spotkanie w Zarządzie Dróg Miejskich w Bydgoszczy

10.04

- spotkanie w ramach LGD w Kijewie Królewskim (przy okazjiodwiedziny Wójta Unistawia)

1,1,.o4

- udział delegacji gminnej w gali Samorzad Przyjazny KGW w Otrębusach

1,2,o4

- gminny pokaz filmu ,,Dzieci Szmalcówki"

oraz biezące spotkania z mieszkańcami i odprawy.




